
      Sprawozdanie 

z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady Gminy 

 

 W okresie od II Sesji Rady Gminy Korycin odbytej w dniu 17 maja 2024 roku do dnia 

dzisiejszej Sesji Rady tj. 29 maja 2024 roku realizowałem wspólnie z pracownikami Urzędu 

Gminy i gminnych jednostek organizacyjnych oraz osobiście  następujące zadania: 

1. Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym przekazałem w ramach 

nadzoru Wojewodzie Podlaskiemu w Białymstoku oraz na merytoryczne stanowiska pracy do 

realizacji uchwały Rady Gminy Korycin podjęte podczas obrad II Sesji Rady. 

Uchwały Rady Gminy zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

Gminy Korycin. 

 2. W dniu 20 maja br. uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Powiatowej Podlaskiej 

Izby Rolniczej w Sokółce. Omawiane były między innymi aktualne problemy rolnictwa. 

 3. W dniu 21 maja br. wziąłem udział w I posiedzeniu w nowej kadencji 

Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Koryciński”. W trakcie posiedzenia podjęte 

zostały tematy dot. funkcjonowania zgromadzenia, czyli wybór Przewodniczącego, 

Wiceprzewodniczącego,  wybór członków Zarządu oraz powołanie Komisji Rewizyjnej. 

4. Dnia 23 maja br. wpłynęły do Urzędu Gminy dwie oferty na realizacje robót 

budowlanych związanych z remontem zabytkowej dzwonnicy i dwóch wież kościoła 

parafialnego w Korycinie. Zgodnie z regulaminem Polskiego Ładu (program odbudowy 

zabytków) Gmina pomaga Parafii w wyłonieniu wykonawców tego zadania. Prawdopodobnie 

w czerwcu zostaną podpisane umowy i rozpocznie się realizacja przedsięwzięcia.  

  5. Dnia 24 maja br. wziąłem udział w I posiedzeniu grupy roboczej dot. smart village 

( w formie on-line). Spotkanie dotyczyło między innymi możliwości finansowania smart wsi 

z różnych źródeł.  

 6.W dniu 26 maja br. uczestniczyłem w uroczystej Mszy Świętej, organizowanej przez 

mieszkańców Wyłud na Wzgórzu Golgota Wschodu. Mszę Św. koncelebrował Biskup 

Henryk Ciereszko oraz ks. Dziekan Andrzej Gniedziejko. 

7. Dnia 27 maja br. wziąłem udział  w spotkaniu dotyczącym omówienia etapu prac i 

możliwości realizacji projektów wynikających ze strategii terytorialnej Partnerstwa- 

Stowarzyszenie „Augustowsko-Biebrzański Park Turystyczny”. 
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Tego samego dnia spotkałem się z Marszałkiem Województwa Podlaskiego Panem 

Łukaszem Prokorym- spotkanie dotyczyło współpracy samorządów na każdym szczeblu. 

8. W dniu 28 maja br. Wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej oraz 

Komisji Gospodarki i Budżetu.  

Tego samego dnia spotkałem się z lokalnym przedsiębiorcą, w celu omówienia 

współpracy dotyczącej Ogólnopolskich Dni Truskawki. 

Również w tym dniu podpisano umowę na opracowanie dokumentacji technicznej w 

związku z realizacją inwestycji związanej z modernizacją infrastruktury oświetlenia na terenie 

Gminy Korycin. 

9. Opracowano projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej 

Sesji.  

 

 

 

Przygotowała: 

Kozłowska- Kowejsza Ewelina 

 

 


